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Referat af Skolebestyrelsesmøde 
 

Torsdag d. 19. december 2024 kl. 18.30 - 20.00 på Næstved 
specialskole, lokale 48. 

 
Der vil i anledningen af årets sidste møde være spisning fra 

kl. 18:00 – 18:30 

 

 
 
Medarbejderrepræsentanter:  

Mette Lauenberg og Thomas Christensen 

 

Forældrevalgte:  

Maria Lunn Behrenthz, Trine Flindt-Larsen, og suppleant Jette Kristine 

Hansen  
 

Ledelsen:  

Tanja Skuldbøl og Mette Hugger 

 

Fraværende: Kim Tore Sem Dambæk 

 

 

 

Dagsorden Referat 

Sag 29 

Godkendelse af dagsorden -  

a. Valg af mødeleder 

Beslutning 

Godkendt. 

 

Trine er valgt som mødeleder.  

Sag 30 

Status på økonomi – MH, 1 bilag 

Orientering 

Resultatet for 5/12 af 2024 viser et lille merforbrug på ca. 

100.000 kr. Vi regnskabsafslutter for hele 2024, og her viser 

vores resultat pr. 11-12-24 et mindreforbrug på omkring 6,5 

mio. som vi skal levere til det samlede 20.2 område, som aftalt.  

 

Der er bevilliget 2,5 mio. til etablering af legeplads. Der vil være 

en repræsentant fra hvert årgangsteam, så personalet bliver 

inddraget i processen. Kunne der søges fondsmidler til flere 

legeredskaber, f.eks. en gynge til kørestole, det undersøges 

nærmere.  
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Sag 31 

Seksuel politik – Kim 

Beslutning 

Punktet udgår og sættes på februar mødet  

Sag 32 

Logo – Kim, 2 bilag  

Beslutning 

Næstved Specialskole på to linjer med en farvet krusedulle efter 

Næstved, Jette laver tre forslag: 

1. Almindelig skrift den omvendte bogstaver 

2. En med et omvendt i, i samme farve som skriften 

3. En med et omvendt i, i samme farve som krusedullen  

4. En med omvendte e og i 

Punktet sættes på februar mødet til beslutning  

Sag 33 

Klasserækker for kommende 

skoleår 

Beslutning 

Der en AK, SP og LK-række på skolen.  

Vores 10. klasse er et samlet tilbud for alle klasserækker.  

Ved revis, aftales det at Tanja overlevere at eleverne visiteres til 

elevens klassetrin og klasserække, f.eks. eleven visiteres til 2. 

klasse i AK-rækken.  

Sag 34 

Nyt fra  

Forældre:  

Medarbejdere: 

Ledelse:  

Rettighedsråd:  

Orientering  

Forældre:  

Ingen bemærkninger 

 

Medarbejdere: 

Skrivelsen fra medarbejdergruppen tages op på februar mødet.  

Bekymring for personalet, som stopper på skolen.  

 

Ledelse:  

Vi har efter enighed ophørt samarbejdet med Absalon i forhold 

til at uddanne ergoterapeut studerende, så vores 

ergoterapeuter kan have fuld fokus på vores elever.  

 

Vi har fået nye borde og stole i fredags, vi er klar over at de ikke 

helt matcher vores elevers behov, og arbejder på at få skabt en 

dialog om løsninger til brugen af borde og stole, der hvor de ikke 

fungerer optimalt.  

 

Rettighedsrådet:  

Der er ikke fundet en ny medarbejder til at tage opgaven, 

ledelsen finder en til opgaven for resten af dette skoleår.  
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Sag 35 

Punkter til kommende møder 

Beslutning  

- Svømning på Næstved specialskole – TCN 

- Puljen hjælpemidler – MLA 

- Princip for brugen af Facebook 

- Skal vi fortsætte som rettighedsrådsskole (februar møde) 

- Udkast til seksuel politik (februar møde) 

- Logoproces (februar møde) 

- Vores klassestruktur fremadrettet (maj møde) 

- Brev til skolebestyrelsen fra indskolingen omkring 

økonomi (februar møde) 

- Større personaleomsætning end vi ellers har været vant 

til, hvordan fastholder vi personalet (februar møde) 

Sag 36 

Eventuelt  

Orientering 

Ingen bemærkninger  

 

 


